
 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 28/2 2024 kl. 17.00-19.00 
Der vil være en sandwich til mødet 

 
 

 

Deltagere: Søren Smedegaard, Marianne Møller Madsen, Sebrina Grønlund Smiszek, 

Line Svane Pedersen, Thomas Agesen, Kate Gallagher Lindskov, , Lars 

Dallerup Jeanette Borg, Tina Skelgaard, Thomas Larsen Elevrådet: Mathilde 

Kjær Lönneker, Marie Vest Kaas 

 

 

Afbud: Camilla Nedergaard Jørgensen 

 
 

 

Valg af ordstyrer 

Marianne 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Nyt fra Elevrådet 

Forslag om at få højtalere til musik i omklædning i hallen til idræt – det kunne 

få endnu flere til at bade. 

Der har været møde i elevrådet, hvor der blev snakket om forslag til nye 

potionsstørrelser, andre drikkevare end vand og ny variation af pastasalat. 

  

Godkendelse af referat (læs referatet fra sidste møde) 

Godkendt 

 

 

Punkter til orientering og beslutning: 

• Anette Brøndum fremlægger økonomi 

Vi kommer ud af regnskabsåret med et mindre overskud, som primært 
skyldes en del mindre vikarforbrug og indskrivning af ekstra elever i 
centret op til afslutning af regnskabet. 

• Forslag til principper for fremme af sunde kostvaner – se bilag 

Skal behandles på et senere møde 

 

 



 

Punkter til orientering og drøftelse 

• Oplæg om Paarup Skoles centerafdeling i forhold til elevgruppe og det 

pædagogisk arbejde. 

Karina Egholm, afdelingsleder, Lærer Charlotte og Nicole præsenterede om 

hvad og hvordan de arbejdere med eleverne i centerafdelingen. 

Det omhandler fx: Social træning, TEACCH pædagogik og Low arousel 

tilgang. 

• Drøftelse af mediernes fokus på elever med grænseoverskridende adfærd og 

konsekvenser heraf. 

Gennemgang af rollefordeling mellem bestyrelse og skole. 

SK har lavet et udkast til et princip for hvordan og hvad en skolebestyrelse 

kan ved en klage-henvendelse. (det udsendes til SK for kommentarer og 

feedback til princippet). 

Der er lavet et fællesskriv fra alle skolebestyrelserne på Odense skolerne til 

medierne og politikkerne i kommunen. 

• Kommende skolebestyrelses valg den 24.april. 

Skal behandles på næste møde! 

 

 

Evt. 
 

Vores ombygning står til at skulle i gang den 1. april. Det kommer hele skolen 

til at mærke, da der skal elever og møbler ud af lokaler undervejs i processen, 

som skal genplaceres. 

Planen er at hele ombygning skal være færdig den 1. september. 

 Der bliver en del koordineringsarbejde i løbet af foråret. 

 

 

 

 

 


